

Circular No. (16) for the year 2019

تعميم رقم (16) لسنة 2019

التاريخ: 2019/11/26م

Dear/ All facilities operating in the field of waste management in the emirate of Abu Dhabi

السادة/ كافة المنشآت العاملة في مجال إدارة النفايات في إمارة أبوظبي

Subject: Organization of Waste Skips in the Emirate of Abu Dhabi

الموضوع: تنظيم حاويات النفايات في إمارة أبوظبي

Greetings ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Reference to the above subject and according to Law No. (21) of 2005 on Waste Management in the Emirate of Abu Dhabi, and to the Executive Council Decision 2C/24 for year 2009. Please be informed that pursuant to the decision of the Chairman of the Environmental Agency Abu Dhabi (EAD) for the year 2018 concerning the issuance of the integrated waste management regulation in the emirate of Abu Dhabi, the colors of the skips have been amended according to the waste classification effective 01st March 2020.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، واستناداً إلى القانون رقم (21) لسنة 2005 بشأن إدارة النفايات في إمارة أبوظبي، وإلى قرار اللجنة التنفيذية رقم 2 ج/24 لسنة 2009، نحيطكم علماً بأنه وتطبيقاً لقرار رئيس مجلس إدارة هيئة البيئة - أبوظبي لسنة 2018 بشأن إصدار لائحة الإدارة المتكاملة للنفايات في إمارة أبوظبي، تم تعديل ألوان الحاويات طبقاً لتصنيف النفايات على أن يتم بدء العمل بالتعديلات اعتباراً من تاريخ 01 مارس 2020.

Accordingly, all entities shall commit to the containers defined by the waste transporters in accordance with the specifications mentioned in the following link:

وعليه يرجى التكرم بالالتزام بالتعديل على ألوان الحاويات بحسب الآلية المحدثة والموجودة على الموقع الإلكتروني:

<http://licensing.tadweer.ae>

<http://licensing.tadweer>

In addition, all entities shall commit to all terms mentioned in the circular 4 for the year 2017 number CWMH/LTD/638/17 dated 20/06/2017, and in case of non-compliance with the above stated requirements, all administrative and legal procedures will be taken against violators, including the issuance of violation toward the

كما يرجى الالتزام بكافة البنود الأخرى طبقاً لما جاء في التعميم رقم 4 لسنة 2017 حسب خطابنا رقم CWMH/LTD/638/17 بتاريخ 20/06/2017، وفي حال عدم الالتزام بالاشتراطات المذكورة أعلاه سيتم اتخاذ كافة الإجراءات الإدارية والقانونية بحق المخالفين بما

Circular No. (16) for the year 2019

تعميم رقم (16) لسنة 2019

التاريخ: 2019/11/26م

company by the concerned authorities according to law (2) for the year 2012 regarding the preservation of the civilized appearance of the Emirate. Non-compliant skips will be confiscated and the environmental service providers and waste producers will not be entitled to retrieve those skips, Unidentified skips will be prevented from entering Tadweer facilities.

يشمل تحرير مخالفة للشركة من قبل الجهات المعنية حسب القانون رقم (2) لسنة 2012 بشأن الحفاظ على المظهر الحضاري للإمارة، وسيتم مصادرة الحاويات الغير ملتزمة ولا يحق لمزودي الخدمات البيئية ومنتجي النفايات باسترداد تلك الحاويات وسيتم منع الحاويات الغير معرفة من الدخول إلى المنشآت التابعة لتدوير.

For more information, please contact us at phone No:800555, or via email: info@tadweer.ae

ولمزيد من المعلومات، يرجى التواصل على الهاتف رقم 800555 أو عبر البريد الإلكتروني [.info@tadweer.ae](mailto:info@tadweer.ae)

Thank you for your cooperation,

شاكرين لكم حسن تعاونكم،

د. سالم خلفان الكعبي

المدير العام

تدوير
Tadweer
مركز أبوظبي لإدارة النفايات
Abu Dhabi Waste Management Center